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متن پرسش

با سلام خدمت استاد: من طلبه هستم و در سال نهم حوزه مشغول تحصيل هستم. سوالي كه از استاد

داشتم اينه آيا لزوما هر كسي طلبه شد بايد لباس را بپوشد؟ واينكه آيا امروزه بر اثر تبليغات دشمنان

عليه روحانيت تبليغ دين بدون لباس موثرتر نيست مخصوصا در نسل جوان؟ ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در این مورد در جواب سؤالهای شمارهی 13418 و 16713 و

17925 شده، خوب است که به آن جوابها رجوع شود. موفق باشید


